
 

Kortreferat 
Styremøte i Fagforum for sikkerhetsrådgivere 

 
Tid/sted:   10.03.2025, TEAMS  
Tilstede: Kari, Bang, Rose Marie Andersen, Tore Sørbø, Jon Erling Terjesen, 

Owe Bugge Persson, Erik Opphus, Kirsten Engelsen, Karoline Moberg 
Kaarstad  

Fraværende: Ingen 
Fra sekretariatet: Roar Hansen (sekretær / referent) 

 

 
1. Referat fra møte 30.01.24 

Gjennomgått.  
 
Konklusjon: Ingen endringer. 
 

2. Status NOFAG sin henvendelse om samarbeid 
Det ble orientert om møte Kari og Roar har gjennomført med Carina Kjenne i 
NOORSI / NOFAG samt etterfølgende dialog (mailutveksling) med samme.  
 
Konklusjon: Situasjonen bevirker ingen ytterligere aksjoner fra Fagforumet / NFFA, og 
vi avventer nå behandlingen i NOFAG sitt styremøte oppgitt til medio mars. 
 

3. Gjennomgang og beslutninger vedr. konferanse 24. april 
Forslag til program ble vurdert som attraktivt, men vi bør forsøke å få belyst tema 
kjøretøybrann i tunnel samt også legge inn tid til spørsmål / svar etter hver 
presentasjon. Det ble orientert om markedsføring, opplegg for påmelding m.v. 
 
Konklusjon: I tråd med ovenstående samt at det ble besluttet at styremedlemmene 
samles på hotellet 23. april kl. 1900 – 2000 for en praktisk gjennomgang. RHa må 
være med på Teams. Kari og Roar leder konferansen dagen derpå. 
 

4. Problemstilling meldt forumet fra Børstad AS 
Henvendelsen ble gjennomgått og kommentert uten tilføyelser i det tilsvar NFFA 
allerede har meldt problemstiller. I tillegg er meldt at Fagforumet setter fokus på 
elbilbatterier på konferansen 24. april gjennom presentasjon Norges 
Bilbransjeforbund (NBF) skal holde, slik Børstad antydet.  
 
Konklusjon: Fagforrumet og NFFA håper denne håndteringen åpner for tettere dialog 
med NBF om tema elbilbatterier, slik Børstad foreslo.  
 

5. Sluttbehandling av notat vedr. problematikk gassflasker 
Notatet (utsendt i forkant av møtet) har vært gjenstand for diskusjon ved flere 
anledninger, og det er fra NFFAs side også gjort justeringer, tillegg m.v. Notatet skal 
fra NFFAs side også forelegges Miljødirektoratet før endelig publisering som 
«Veiledningsmateriell fra NFFA». 
 
Konklusjon: Fagforum for sikkerhetsrådgivere har ingen tilføyelser eller 
endringsforslag, og NFFA ivaretar den videre håndteringen av det.  



6. Gjennomgang og beslutninger vedr. årshjul 2025 
Konklusjon: Utsettes til neste ordinære møte etter at konferansen er gjennomført. 
 

7. Eventuelt 
Neste møte besluttet til mandag 28. april kl. 0900 – 1000 med evaluering av 
konferansen. Kun Teams. På dette møtet besluttet dato for neste ordinære 
styremøte, på dette med gjennomgang av Årshjul og gjennomføring av aktiviteter 
Årshjulet.  

 
 
 


